

顏焜熒教授生藥研究獎助學金發放原則實施要點

Implementation Guidelines for Professor Yen Kun-Ying Pharmacognosy Research Financial Award

109 年 11 月 10 日 生藥學研究所暨中草藥臨床藥物研發博士學位學程聯合會議新訂通過

2020.11.10 Passed in the joint program's meeting

109 年 11 月 18 日 院務會議新訂通過

2020.11.18 Passed in the college affair meeting

110 年 01 月 28 日 學生事務會議新訂通過

2021.01.28 Passed in the student affair meeting

- 第一條 為鼓勵臺北醫藥大學藥學院碩博士生進行生藥研究，特定訂「顏焜熒教授生藥研究獎助學金」。
- Article 1 The “Professor Yen Kun-Ying Pharmacognosy Research Financial Award” is established to encourage master’s and Ph.D. students enrolled in the College of Pharmacy of Taipei Medical University to conduct pharmacognosy research.
- 第二條 獎助對象：臺北醫學大學生藥學研究所與中草藥臨床藥物研發博士學位學程在學學生。
- Article 2 Target: Students enrolled in the Graduate Institute of Pharmacognosy and the Ph.D. Program in Clinical Drug Development of Herbal Medicine of Taipei Medical University.
- 第三條 申請資格：凡學生在校期間以生藥學研究所或中草藥臨床藥物研發博士學位學程名義發表之 SCI 論文，且於各領域排名前 50%，始得提出申請。一篇論文僅可一人申請。
- Article 3 Qualifications: Students who have published an SCI paper in the name of the Graduate Institute of Pharmacognosy and the Ph.D. Program in Clinical Drug Development of Herbal Medicine, which has ranked in the top 50% in each field, are eligible to apply. Each published paper is limited to one applicant.
- 第四條 研究獎助金核發方式：
- 一、各領域排名前 50% 之論文：
- 第一作者 NT\$6,000 元/篇，共同第一作者 NT\$5,000 元/篇，
第二作者 NT\$4,000 元/篇，第三作者以後 NT\$2,000 元/篇。
- 二、 $IF \geq 6$ 或各領域排名前 5% 之論文：
- 第一作者 NT\$10,000 元/篇，共同第一作者 NT\$8,000 元/篇，
第二作者 NT\$5,000 元/篇，第三作者以後 NT\$3,000 元/篇。
- Article 4 The research financial awards are given as follows:
1. A paper ranked top 50% in each field:
NT\$6,000/paper for the first author; NT\$5,000/paper for the co-first author;
NT\$4,000/paper for the second author; and NT\$2,000/paper for the third author.
 2. A paper with impact factor (IF) ≥ 6 or ranked top 5% in each field:
NT\$10,000/paper for the first author; NT\$8,000/paper for the co-first author;
NT\$5,000/paper for the second author; and NT\$3,000/paper for the third author.

第五條 申請方式：申請者應提具下列文件，送交行政老師審查，並由所長或學程主任核定金額。文件不全或不符合規定者，不予受理。

一、申請表。(如附件一)

二、學生證影本(已蓋當學期註冊章)。

三、論文發表之接受函、原始論文 (Original article) 抽印本或校正本(galley proof)。

四、排名及 IF 值證明。(以最新排名為主)

Article 5 Application method: Applicants are required to submit the following documents to the administrative teacher for review. The granted amount shall be approved by the director of the Institute or the Program. Applications with incomplete documents or do not meet the requirements will not be processed.

1. Application Form. (As shown in Appendix 1)

2. A copy of student ID card (with the stamp of registration of the current semester).

3. An acceptance letter of the published paper, and the reprint or the galley proof of the original article.

4. Proof of SCI journal ranking and impact factor (IF). (based on the latest ranking)

第六條 申請時程：收到接受函後即可申請，並需在 6 個月內完成申請程序。

Article 6 Application Period: Application can be made upon receipt of the acceptance letter, and the application process must be completed within 6 months.

第七條 核發流程：核定金額後，秘書將從藥學院顏焜熒教授生藥研究獎助學金專戶申請支付獎助學金。

Article 7 Financial Award Granting Procedure: After the granted amount is approved, the secretary will apply for the Financial Award payment from the special account of Professor Yen Kun-Ying Pharmacognosy Research Financial Award of the College of Pharmacy.

第八條 本要點經藥學院院務會議通過，送學生事務會議通過後公佈施行；修正時亦同。

Article 8 The Guidelines are announced and implemented upon approval by the College Affairs Meeting of the College of Pharmacy and the Student Affairs Meeting; the same shall apply to any amendments.

顏焜榮教授生藥研究獎助學金申請表
Financial Award Application Form for Publishing SCI Papers

申請人姓名 Applicant		指導教授Advisor	
論文題目 Paper Title			
期刊全名 Journal Name			
期刊排名 Journal Ranking		期刊影響指數 Journal Impact factor(IF)	
申請類別 Type of Application	<input type="checkbox"/> 各領域排名前50%之論文ranked top 50% in each field <input type="checkbox"/> IF ≥ 6 或各領域排名前5%之論文 impact factor (IF) ≥ 6 or ranked top 5% in each field		
檢附資料 Required Documents	<input type="checkbox"/> 申請表Application Form <input type="checkbox"/> 學生證影本(已蓋當學期註冊章)A copy of student ID card <input type="checkbox"/> 接受函/論文發表之原始論文抽印本或校正本Acceptance letter/Reprint or galley proof of the original article <input type="checkbox"/> 排名及IF值證明Proof of SCI Journal Ranking and IF		
申請人 Applicant's Signature		日期 Date	
通訊作者 Correspondence Author's Signature		日期 Date	
指導教授 Advisor's Signature		日期 Date	
以下欄位由行政老師填寫For Administration Teacher Use			
<input type="checkbox"/> 通過： <input type="checkbox"/> 不通過 <input type="checkbox"/> 各領域排名前50%之論文 <input type="checkbox"/> IF ≥ 6 或各領域排名前5%之論文			
行政老師簽名： _____			
以下欄位由單位主管填寫For Director Use			
核定金額：新台幣NT\$ _____ 元 單位主管簽名： _____			